
 
 

Protokoll 2018-11-25 
Styrelsemöte Bollnäs Bridgeklubb  

 

Närvarande styrelsen: Frånvarande: 
Frank Larsen FLA 
Kjell Holmgren KHO 
Pierre Winberg PWI 
Therese Hult THU 
Urban Björklund UBJ 
Inger Persson IPE 
Rosémarie Palm RPA 
Sigbritt Bengtsson SBE 

Elisabeth Troedsson ETR (suppleant) 
 

 

 

 § 1 Mötets öppnande 

Ordförande FLA hälsade alla deltagare välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 § 2 Val av mötessekreterare 

UBJ valdes till mötessekreterare. 

 § 3 Föregående protokoll 

Föregående styrelseprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 § 4 Ekonomi 

Ingen genomgång. 

 § 5 Lokalfrågor 

Ingen genomgång. 

 § 6 Kommittéer 

1. Utbildningskommitté 

Ingen genomgång. 

2. Festkommitté 

Styrelsen beslutade att flytta fram jubileumstävlingen till lördag 26 januari. 

UBJ fick i uppdrag att begära ny sanktion. 

UBJ och PWI fick i uppdrag att ansvara för tävlingsinnehållet och inbjudan. 

SBE och RPA fick i uppdrag att ansvara för lokal, middag och hotell för utomstående gäster. 

Uppföljning på klubben 13 december i samband med Bollnäsligan. 

3. Tävlingskommitté 

Ingen genomgång. 

 

 

 



 
 

 § 7 Verksamheter 

1. Tävlingsverksamhet 

Ingen genomgång. 

2. Nybörjarverksamhet 

Ingen genomgång. 

3. Övriga verksamheter 

Ingen genomgång. 

 § 8 Övriga frågor 

Frågan om nycklar till klubben togs upp. FLA fick i uppdrag att ta fram nyckelregistret och stämma av 

att alla har sina nycklar. Eventuellt behöver extranycklar göras. IPE förklarade att eftersom hon flyttar 

in till centrum så behöver hon hjälp med upplåsning på måndagarna. Ingen styrelsefråga, Inger pratar 

med månadsspelarna och ber om hjälp. 

 § 9 Nästa styrelsemöte 

Styrelsen beslutade att nästa styrelsemöte skall hållas i klubblokalen i februari, FLA kallar. 

 § 10 Avslutning 

Ordförande tackade samtliga deltagare och förklarade mötet härmed avslutat. 

 

 

 

 

Bollnäs 2018-11-26 

 

Sekreterare   Justeras 

 

 

Urban Björklund  Pierre Winberg 


